
Godox 固件说明

TT685N 固件说明

一、请使用神牛固件升级软件 G1 打开该固件进行升级。 G1 可在官网上下载。

二、版本号查看方法：开机后按住 “Zm/C.Fn”按键 2 秒，进入 C.Fn 菜单。右上角显示 Ver

x.x 为版本号。

三、版本说明：

版本 更新内容 日期

V3.2 1、解决对焦灯在慢快门拍摄时被拍到问题。 2018-05-26
V3.1 1、新增无线电用户 ID 选项（C.Fn-ID）；

2、新增 SLAVE 模式指示灯开关选项（C.Fn-Sv LED）；
3、新增闪光灯在连接相机时，按 TEST 按钮可以引闪。

2017-12-01

V3.0 1、兼容神牛无线奥林巴斯（松下）X 系统、富士 X 系统； 2017-6-24
V2.9 1、兼容 X1T-C（Canon 版）和 X1T-S（SONY 版）发射器。

2、修复在无线电 SLAVE 模式下自动关机功能。

2017-4-18

V2.8 1、修复在无线电 Master 模式下使用锁定曝光不同步引闪的问

题;
2016-06-17

V2.7 1、解决某些型号相机在使用无线电高速引闪时会出现亮边现

象。

2015-12-21

V2.6 1 、 加 强 无 线 抗 干 扰 能 力 , 调 整 CH9/CH
12/CH15/CH18/CH21/CH24/CH27/CH30 的通道频率，此 8 个通道

与旧版本不兼容，请将相关设备进行升级。

2015-11-25

注：详细规格请在官网（www.godox.com）下载最新说明书。

TT685N Firmware Instructions
1. Please update the firmware with Godox firmware update software G1. G1 can be
downloaded on the official website.
2. Firmware Version Checking: Switch the flash on, then press the “Zm/C.Fn” button for 2
seconds and enter C.Fn custom functions. The firmware update version (e.g. Ver X.X) will be
displayed on the LCD panel.

3. Version Instructions:
Version Updated Contents Date
V3.2 1. To solve the problem that the focus lamp will be photographed

in slow shutter shooting.
2018-05-26

V3.1 1. To add the option of wireless ID (C.Fn-ID);
2. To add the ON/OFF option of SLAVE mode indicator (C.Fn-Sv
LED);
3. To add the function that the flash can be triggered by pressing
the TEST button when being attached to camera.

2017-12-01

V3.0 1. Compatible with Godox Olympus/Panasonic X system and Fuji X 2017-06-24
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system

V2.9 1. Compatible with X1T-C (for Canon) and X1T-S (for Sony) flash
trigger.
2. To repair the Auto-off function in the wireless SLAVE mode.

2017-4-18

V2.8 1. To solve the out-of-sync triggering problem when using FEL in
the Master mode in 2.4G radio transmission.

2016-06-17

V2.7 1. To solve the problem that some kind of cameras will appear
luminance edge when using radio transmission to trigger with
high speed.

2015-12-21

V2.6 1. In order to improve anti-interference ability, the frequency of
CH9/CH 12/CH15/CH18/CH21/CH24/CH27/CH30 has been
adjusted. As these 8 channels are not compatible with the old
version, please update the relevant product.

2015-11-25

Note: For more details, please download the newest instruction manual on the official website
www.godox.com.

http://www.godox.com

